
 
 
Referat af generalforsamling i Ærø Rideklub mandag 27. februar 2022 kl. 
19.05 
 
1. Valg af dirigent 
Linda Storgaard blev valgt som dirigent. Generalforsamlingen er blevet rettidigt varslet om tid 
og sted. Ingen af de 16 tilstedeværende havde bemærkninger til dagsordenen. 
 
2. Bestyrelsen aflægger beretning 
Bestyrelsens formand Diana Lindahl aflagde bestyrelsens beretning (vedhæftet). 
 
3. Godkendelse af regnskab 2022.  
Kasserer Lotte Norrild gennemgik regnskab for 2022. Det har været et år, hvor udgifterne har 
været højere end indtægterne. Det skyldes dels ekstraordinær høje dyrelægeregninger, 
omlægning af fold, ny flisbund på begge baner, et væsentligt dyrere lys projektet på udendørs 
banen blev færdiggjort samt nødvendigt indkøb af hest, hvor tiden ikke var købers marked. 
Samtidig har indtægt fra turistridning og ridefysioterapien ligget lavere end normalt. 
Tilgengæld er der kommet godt styr på restancer.  
Regnskabet for 2022 blev godkendt.  
Stor ros til Lotte for et meget veludført stykke arbejde med regnskabet. 
 
4. Vedtaget budget for 2023.  
Budgettet er sat lidt konservativt og genererer et overskud på 81.350 kr. Der er i budgettet 
bl.a. afsat penge til ny hest, læskur og ny handicapadgang. Alle projekter kræver dog 
supplerende fundraising. Herudover er der taget højde for generelle prisstigninger på energi, 
foder m.v. 
Budgettet blev godkendt. 
 
5. Fastsættelse af kontingenter.  
Generalforsamlingen besluttede at fastholde et junior kontingent på 300,- kr.  halvårligt og 
seniorkontingent på 450,- kr. halvårligt. 
 
6. Behandling af evt. indkomne forslag.  
Bestyrelsen havde ikke modtaget nogen forslag 
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
For en 2 årig periode blev følgende valgt:  
Lotte Winther Norrild 



 
Margit Weismann 
Louise Rude Nørup Wanscher 
 
8. Valg af suppleanter 
Maria Fynsk Norup og Majken Mikkelsen blev valgt for en 1 årig periode. 
 
9. Valg af revisorer og -suppleant 
Ulrik Lassen og Klaus Fynsk blev valgt som revisorer.  
 
10. Nedsættelse af udvalg. 
Tanja og Rikke fortsætter som stævneudvalg, derunder planlægning af ring ridning. 
Ridelejr udvalg består af Majken og Louise 
 
11. Opgaver der ønskes besat: 

• Handicapindgang (fundraising og projektledelse) delvis Louise 
Der var ingen andre der meldte sig til de nedenstående ønskede projekter, men man er altid 
velkommen til at kontakte bestyrelsen, hvis man får lyst til at bidrage til et projekt: 

• Læskursprojekt (fundraising) 
• Dommerhusprojekt (fundraising og projektledelse) 
• Andre sociale eller ridefaglige arrangementer (arrangør) eksempelvis sponsor til besøg 

af Camilla Stormont 
 
12. Eventuelt.  
Tanja og Rikke vil gerne arrangere en sommerfest  
 
Der blev udtrykt ønske om at der blev lavet et årshjul -gerne koordineret med Ærøs 
Naturrideklub 
 
Herudover blev der udtrykt ønske om nye spejle i ridehallen samt forlængelse af fliseplads ved 
indgangen til stalden af hensyn til gangbesværede.  
 
Endelig blev der spurgt ind til hvordan hallen kan bruges til undervisning udefra. I den 
forbindelse kunne bestyrelsen oplyse at de netop havde drøftet det og nået frem til at hallen 
ikke kan lukkes for andre, hvis man modtager undervisning udefra. Hvis det ønskes skal der 
fremadrettet betales for leje af hallen. Og i forlængelse heraf blev det slået fast at klubbens 
egne undervisere suverænt bestemmer hvem der ellers må være på banen når de underviser. 
 


